

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ



ក្រសួងការពារជាតិ

សារជូនពរ
ធ្វើជូន

នាយធាហាន នាយធាហានរង និងពលទាហាន នៃកងយោធពលខេមរភូមិន្ទ
ក្នុងឱកាសបុណ្យចូលឆ្នាំថ្មីប្រពៃណីជាតិ

មេបញ្ជាការ មេបញ្ជាការរង នាយធាហាន នាយធាហានរង និងពលទាហាន គ្រប់ស្ថាប័ន
កងកម្លាំង នៃកងយោធពលខេមរភូមិន្ទទាំងអស់ ជាទីស្នេហា !

ក្នុងឱកាសដ៏មង្គលសួស្តីប្រពៃថ្លៃថ្លា ប្រកបដោយសេចក្តីសោមនស្សរីករាយបុណ្យចូលឆ្នាំថ្មីប្រពៃណីជាតិខ្មែរ តាងនាមថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ នៃកងយោធពលខេមរភូមិន្ទ និងក្នុងនាមខ្ញុំផ្ទាល់ សូមធ្វើជូននូវការសាកសួរ សុខទុក្ខ ដោយក្តីនឹករលឹកនិងជាទីស្រឡាញ់រាប់អានយ៉ាងជ្រាលជ្រៅបំផុត ចំពោះមេបញ្ជាការ មេបញ្ជាការរង នាយធាហាន នាយធាហានរង និងពលទាហានទាំងអស់ ក្នុងកងយោធពលខេមរភូមិន្ទ ដែលកំពុងបំពេញភារកិច្ចនៅតាមស្ថាប័ន កងកម្លាំងនានា ក៏ដូចជាសិក្ខាកាមកំពុងសិក្សាជំនាញផ្សេងៗទាំងនៅក្នុងប្រទេស និងក្រៅប្រទេស ព្រមទាំង កងកម្លាំងបំពេញបេសកកម្មរក្សាសន្តិភាពរបស់អង្គការសហប្រជាជាតិ សូមទទួលបាននូវសព្វសាធុការពរជ័យសិរីមង្គល ប្រកបដោយសេចក្តីសុខសម្រេចបានជោគជ័យនូវភារកិច្ច និងទទួលបានកិត្តិយសកេរ្តិ៍ឈ្មោះដ៏ឧត្តុង្គឧត្តមជូនជាតិមាតុភូមិ។

នាឱកាសនេះ ខ្ញុំសូមសម្តែងនូវការកោតសរសើរយ៉ាងស្មោះចំពោះការលះបង់ខិតខំពុះពារជម្នះគ្រប់ឧបសគ្គ និងការលំបាកទាំងឡាយ ហ៊ានធ្វើពលិកម្មគ្រប់បែបយ៉ាងដើម្បីបំរើជាតិមាតុភូមិ ការពារសន្តិសុខជាតិ ថែរក្សាសន្តិភាព ស្ថិរភាពនយោបាយ និងភាពសុខដុមរមនាជូនប្រជាជន។ ម្យ៉ាងទៀតកងយោធពលខេមរភូមិន្ទយើងបានចូលរួម អនុវត្តប្រកបដោយជោគជ័យនូវភារកិច្ចអន្តរជាតិលើវិស័យមនុស្សធម៌សកលលោក បំពេញបេសកកម្មជាកងកម្លាំង រក្សាសន្តិភាពក្រោមឆត្ររបស់អង្គការសហប្រជាជាតិ ដើម្បីបុព្វហេតុសន្តិភាព និងកិច្ចសហប្រតិបត្តិការអន្តរជាតិល្អ ដែលជាមោទនភាព និងជាកិត្តិយសដ៏ឧត្តុង្គឧត្តមយ៉ាងក្រៃលែងរបស់កងយោធពលខេមរភូមិន្ទយើង ទាំងក្នុងជាតិ និងអន្តរជាតិ ធ្វើឱ្យកិត្យានុភាពរបស់ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា កាន់តែល្បីរន្ទីនៅលើឆាកអន្តរជាតិ។

មេបញ្ជាការ មេបញ្ជាការរង នាយធាហាន នាយធាហានរង និងពលទាហានទាំងអស់
ក្នុងកងយោធពលខេមរភូមិន្ទ ជាទីមេត្រ!

ជាថ្មីម្តងទៀត តាងនាមថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ ក្នុងនាមខ្ញុំផ្ទាល់ សូមបូងសូងចំពោះគុណបុណ្យព្រះ រតនត្រ័យ ទេវតាឆ្នាំថ្មី និងវត្ថុស័ក្តិសិទ្ធិទាំងឡាយក្នុងលោក សូមតាមជួយបីបាច់ថែរក្សាប្រោះព្រំ នូវសព្វសាធុការពរជ័យ ជូនចំពោះ មេបញ្ជាការ មេបញ្ជាការរង នាយធាហាន នាយធាហានរង និងពលទាហានទាំងអស់ ក្នុងកងយោធពលខេមរភូមិន្ទ ព្រមទាំងសិក្ខាកាមដែលកំពុងបំពេញភារកិច្ចសិក្សាជំនាញផ្សេងៗ នៅតាមបណ្តាប្រទេសជាមិត្ត រួមទាំងកងកម្លាំង បំពេញបេសកកម្មរក្សាសន្តិភាព ក្រោមកិច្ចសហប្រតិបត្តិការអន្តរជាតិរបស់អង្គការសហប្រជាជាតិ ព្រមទាំងក្រុម គ្រួសារទទួលបាននូវសុខភាពល្អបរិបូរណ៍កម្លាំងកាយមាំមួនខ្លាំងក្លាប្រាជ្ញាណ្ឌូសវៃ អាយុយើងយូរ ប្រកបទៅដោយ សេចក្តីសុខ និងសម្រេចបានជោគជ័យគ្រប់ភារកិច្ចថ្មីៗបន្ថែមទៀតជូនជាតិមាតុភូមិនៃយើង។

សូមធ្វើជូននូវការសាកសួរសុខទុក្ខដល់យោធិន ជំងឺ រមួស ពិការ ដែលកំពុងសម្រាកព្យាបាលនៅតាម

មន្ទីរពេទ្យនានា សូមឱ្យឆាប់បានជាសះស្បើយពីជំងឺ ព្រមទាំងអតីតយុទ្ធជន និងក្រុមគ្រួសារដែលកំពុងរស់នៅ ក្នុងសង្គមស៊ីវិល សូមមានសុខភាពល្អបរិបូណ៌ កម្លាំងមាំមួន និងមានជីវភាពរស់នៅប្រចាំថ្ងៃបានធូរធាប្រកបដោយ សុភមង្គលរុងរឿង។ ពិសេសត្រូវបន្តបង្ការទប់ស្កាត់និងការពារជំងឺឆ្លងផ្សេងៗ (ជំងឺកូវីដ-១៩) ដោយប្រកាន់ខ្ជាប់ នូវការណែនាំរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល ក៏ដូចជាវិធានការការពាររបស់ក្រសួងសុខាភិបាលឱ្យបានល្អ។ នាំគ្នាខិតខំក្រុម គ្រួសារទៅបោះឆ្នោតឱ្យបានគ្រប់ៗគ្នា នៅថ្ងៃទី២៣ ខែកក្កដាខាងមុខនេះ ដើម្បីកំណត់ជោគវាសនារបស់ប្រទេសជាតិ និងបំណងប្រាថ្នាដ៏ពិសិដ្ឋរបស់ប្រជាជន។

សូមជូនពរមេបញ្ជាការ មេបញ្ជាការរង នាយទាហាន នាយទាហានរង និងពលទាហាន នៃកងយោធពលខេមកូមិ្ត ទាំងអស់ សូមទទួលបាននូវពុទ្ធពរឫសប្រការគឺ អាយុ វណ្ណៈ សុខៈ ពលៈ កុំបីឃ្លៀងឃ្លាតឡើយ។

ថ្ងៃសុក្រ ១១ ខែ ០៤ ឆ្នាំខាល ចត្វាស័ក ព.ស.២៥៦៦
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ១១ ខែ ០៤ ឆ្នាំ២០២៣
ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងការពារជាតិ



សម្តេចពិជ័យសេនា ឡៅ ឆ្មារ៉ុន